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Klima-, Energi- og Bygningsudvalget har i brev 4. december 2013 stillet mig følgende 
spørgsmål 33alm. del, stillet efter ønske fra Lars Christian Lilleholt (V), som jeg 
hermed skal besvare.

Spørgsmål 33

"Vil ministeren i forlængelse af besvarelsen af KEB alm. del – samrådsspørgsmål
J oplyse, hvornår
a) ministeren første gang orienterede regeringens økonomiudvalg om det
ukontrollerede statslige provenutab som følge af udviklingen i opsætningen af
solcelleanlæg, og hvornår økonomiudvalget efterfølgende fik sagen forelagt,
b) ministeren første gang orienterede regeringens koordinationsudvalg om
den ukontrollerede statslige provenutab som følge af udviklingen i opsætningen
af solcelleanlæg, og hvornår koordinationsudvalget efterfølgende fik sagen
forelagt,
c) ministeren første gang gjorde statsministeren opmærksom på det ukontrollerede
statslige provenutab som følge af udviklingen i opsætningen af solcelleanlæg?"

Svar

Regeringen besluttede i juni 2012 – som følge af en stigende udvikling i 
efterspørgslen efter solcelleanlæg i første halvår 2012 – at fremskynde processen for 
udarbejdelse af analysen af området, som indgik i Aftale om den danske energipolitik 
2012-2020 fra marts 2012 (regeringen, V, DF, EL og KF).

Jeg har i forbindelse med samråd A om L 199 den 28. maj i år fremsendt en 
redegørelse om forarbejderne til L 199 om store solcelleanlæg. Redegørelsen blev
fulgt op af endnu en redegørelse, som blev oversendt til KEB den 29. maj forud for 
samråd B om L 199 den 30. maj.

Jeg kan henvise til disse redegørelser og til svar på KEB spm. 29.

Med venlig hilsen

Martin Lidegaard
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